
Z á p i s n i c a 

 

 z rokovania riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva obce P r i e k o p a, okres Sobrance, 

konaného dňa: 14.06.2024, o 19.00 hod., v kancelárií obecného  úradu Priekopa  

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

1.  Zahájenie rokovania: 

     Rokovanie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce Priekopa, Ing. Peter  

S e k e r á k. V  tomto bode starosta obce privítal prítomných na zasadnutí OZ,  predniesol  program 

rokovania, ktorý  bol po doplnení bodu rôzne o  

-  Návrh odmeny brigádnikom na prístavbe kuchyne 

-  Návrh rozpočtových opatrení na rozpustenia rezervného fondu                                   

všetkými prítomnými poslancami schválený.                                                                                           

     Prítomní:  - podľa prezenčnej listiny, ktorá je súčasťou tejto zápisnice.                                        

                                                                                              predkladá: starosta obce 

 

2.   Schválenie overovateľov  zápisnice a menovanie zapisovateľa: 

      V danom bode boli jednomyseľne schválení overovatelia zápisnice: 

      - p. Chomičová Jana a Róbert Legeza 

      -  za zapisovateľa bola menovaná Johana Sekeráková  pracovníčka obce. 

                                                                                             predkladá: starosta obce  

 

3.   Schválenie programu rokovania 

       Obecné zastupiteľstvo program rokovania schválilo počtom hlasov 5 za podľa bodu č. 1 

4.  Kontrola plnenia uznesenia zo zasadnutia OZ zo dňa 21.03.2024 

     Obecné zastupiteľstvo obce Priekopa konštatuje , že uznesenia zo zasadnutia OZ zo dňa 

21.03.2024 sú splnené. 

                                                                                               predkladá: starosta obce 

5.  Správa hlavného kontrolóra obce z kontroly na požiadanie OZ a za I. polrok 2024 

      Obecné zastupiteľstvo v tomto bode si vypočulo správu hlavného kontrolóra obce z kontroly za I. 

polrok 2024 ku ktorému nemalo žiadne pripomienky snáď iba podotklo aby v budúcnosti sa táto 

správa predkladala ako príloha k pozvánke na OZ elektronický. Ku kontrole na požiadanie OZ 

k čerpanie mzdového fondu kontrólorka uviedla omyl na strane predkladaného návrhu rozpočtu obce 

na rok a to zvýšením čerpania miezd z 28 000 € na rok 2024 vo výške 36 000 €, táto chyba nastala pri 



zaúčtovaní roka 2023 z dôvodu odpísania dotácie z úradu práce na chránenú dielňu nie z položky 

chránenej dielne ale z položky mzdy obecného úradu. Preto aj pri schvaľovaní rozpočtu bolo naoko 

zjavné navýšenie mzdového fondu tento aspekt sa prejavil pri schvaľovaní navýšenia mzdového 

fondu na zasadnutí 21.3.2024 rozpočtovým opatrením, z dôvodu úpravy miezd podľa priemernej 

národohospodárskej mzdy ktorý nebol schválený. Po ozrejmení, že navýšenie miezd v rozpočte 

nebolo navýšenie ale vyrovnanie skutočného čerpania  podľa roku 2023 a vecnej diskusii poslanci 

toto navýšenie rozpočtu p 3 500 € na rok 2024 schválili počtom hlasov 5 za. 

                                                                                             predkladá:  hlavný kontrolór obce 

6.  K prerokovaniu odvolania sa LSPS Priekopa voči rozhodnutiu č. 2 na DzN na rok 2024 

     V tomto bode poslanci OZ si najprv vypočuli odvolanie LSPS zo dňa 17.4.2024 ktoré reagovalo na 

osobne doručenie tohto rozhodnutia ale po zistení o nedoručení rozhodnutia cez systém SCOM obec  

pristúpila k zákonnému doručeniu rozhodnutia a to cez systém E Slovensko a LSPS podalo druhé 

respektíve totožné odvolanie dňom 10.5.2024. V tomto odvolaní poukázali na nezrovnalosť pri 

udávaní VHL v znaleckom posudku a udaní v Rozhodnutí. Obecné zastupiteľstvo tento aspekt vzalo ba 

vedomie a schválilo odstránenie pochybenia zapríčinené zlyhaním ľudského faktorom na skutočnú 

hodnotu VZL na úrovni 0, 0629 €/m2 lesného porastu. Hlasovaním 4 za Jeden sa zdržal OZ schválilo 

potrebu opravy rozhodnutí organizáciám podnikajúcim v Lesnom hospodárstve a vystavení 

opravných rozhodnutí v najbližšom termíne.                                                                                                                

                                                                                               predkladá: starosta obce                                                                                             

7. Prerokovanie záverov z verejného zhromaždenia konaného dňa 26.5.2024 

       Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie zápisnicu z uskutočneného verejného zhromaždenia 

a vypočulo si v prvom rade informáciu s kontroly obsahu a objemu kuka nádob zo zberného dňa 

11.6.2024 v ktorom starosta obce poukázal na nie úplne plné odovzdávané nádoby a slabú triedenosť 

čo je uvedené v danom liste zo zberu TKO ako aj zo dňa 13.6.2024 zo zberu plastov kde by mali byť 

zapojené viac domácnosti nakoľko s plastom sa stýkavajú všetky domácnosti. Na základe tohto si 

vypočulo informatívny list s podmienkami zberu na II. polrok 2024 v ktorom navrhlo zvýraznenie 

určitých statí nakoľko sa jedná o dlhší obsah a závery uvedené na konci listu si občania neprečítajú 

                                                                                              predkladá: starosta obce  

8.  Prerokovanie návrhu kontrolnej činnosti na druhý polrok 2024 

   V tomto bode si OZ vypočulo návrh kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na II. polrok 2024 

ku ktorému nemali žiadne pripomienky a ten schválili počtom hlasov 5 za 

                                                                                               predkladá: kontrolór obce  

9. Prerokovanie návrhu uskutočnenia Kukuričného futbalu 

       Obecné zastupiteľstvo prerokovalo návrh uskutočnenia Kukuričného futbalu v termíne 3.8.2024 

v sobotu so začiatkom 15,30 hod na Multišportovom ihrisku s podaním varená kukurica, zmrzlina 

z kelinku zakúpenie cez obchodné siete, čapovaná kofola a pivo, jelení guľáš a futbal v rámci obce 

a poľovníckeho združenia Diviak Porúbka s finančným krytím  

                                                                                               predkladá: starosta obce  

 

 



10. Rôzne: 

 -  V tomto bode  poslanci OZ  vzali na vedomie správu o použití služobného motorového vozidla 

starostom obce                                                                             

                                                                                                 predkladá: starosta obce                                    

  -  informáciu o využití finančných prostriedkov zo zasadnutia vlády v objeme 15 500 €, ktoré sa už 

minulý a ich stav je 0 €, obec na ďalšie pokračovanie prác si vzala úver v objeme 10 000 € na 

samostatný účet z ktoré je k dnešnému dňu čerpanie 1 130 €. Tieto finančné prostriedky v prvom 

rade poslúžia na zakúpenie sporáka a odsávača pár, následne sa počká za vyhodnotením 

Individuálnych potrieb obci cez MF kde má obec žiadosť na 15 000 € na tieto nákupy a stavebné 

práce to bude oznámené asi v mesiaci august 2024. V tomto bode boli aj prerokované cenové ponuky 

na zariadenie kuchyne a zariadením klíma ktoré OZ po ich prerokovaní odsunulo na iný čas podľa 

stavu financií. 

                                                                                                predkladá: starosta obce 

 - OZ vzalo na vedomie návrh občana obce na uskutočnenie „blšacieho dňa „ v obci to znamená, že 

každý si vyloží pred dvor veci ktoré nepotrebuje a hoci kto si to môže bezplatne vziať, OZ sa 

nestotožnilo s touto myšlienkou a ponecháva ju na individuálnej potrebe občana  

                                                                                                predkladá: starosta obce 

 - OZ vzalo na vedomie návrh odmeny brigádnikom ktorý sa podieľali na prístavbe kuchyne formou 

bezplatného prenájmu sály KD, keďže nebol na to jednotný názor tento návrh ostáva v polohe 

rozpracovania a OZ sa ním bude zaoberať na ďalšom rokovaní 

                                                                                                predkladá: starosta obce 

 - OZ po doplnení programu prerokovalo navrhnuté rozpočtové opatrenia za účelom rozpustenia 

rezervného fondu nakoľko to umožňuje metodika MF na rok 2024, prednesené rozpočtové opatrenia 

boli počtom hlasov 5 za schválené 

                                                                                               predkladá: starosta obce  

 - OZ sa zaoberalo a prijalo návrh na možnosť podľa záujmu občanov uskutočniť v letných mesiacoch 

zájazd na kúpalisko do Maďarska 

                                                                                               Predkladá: poslanec OZ Mihaľo a Chomičová 

-  na základe požiadania OZ starosta obce informoval poslancov o ukončení projektu Kompostéry kde 

boli finančné prostriedky zaslané dodávateľovi a zvyšne na účet EF, ostáva iba monitorovacia správa 

ktorá sa bude vypracovávať v roku 2025 

                                                                                                predkladá: starosta obce 

-  na základe požiadania OZ starosta obce informoval poslancov o stave finančných prostriedkov 

z PPA na rekonštrukciu strechy Domu smútku, kde po kladnom uskutočnení kontroly VO už nám bol 

pridelený manažérsky pracovník ktorý vykoná kontrolu plnenia buď z kancelárie alebo na tvári miesta 

a až potom nám môžu byť poukázané finančné prostriedky 

                                                                                                 predkladá: starosta obce  

 



-  na požiadania poslanca Mihaľo už aj z predchádzajúceho rokovania OZ starosta obce informoval 

poslancov prečo nie sú zasielané rokovacie materiály tieto neboli zasielane z dôvodu nedodania 

mailových adries poslancov OZ, ktoré sa teraz udialo a na nasledujúce rokovanie sa už budú zasielať 

elektronický 

- OZ vzalo na vedomie správu o uskutočnení výstavby chodníka na miestnom cintoríne  

                                                                                                predkladá: starosta obce 

-OZ vychádzajúc zo schválenia finančných prostriedkov na projekt chodníka  prerokovalo a následne 

schválilo podanie žiadosti o NFP  cez MIRRI na okresný úrad Sobrance na výstavbu chodníka v časti 

stred obce projekt – Výstavba časti chodníka v obci Priekopa  

                                                                                               Predkladá: starosta obce 

 

13. Diskusia 

        K jednotlivým bodom rokovania bola vedená diskusia samostatne pri prerokovávaní a zároveň tu 

odzneli tieto príspevky.   

13.  Zhrnutie uznesenia z rokovania OZ 

     V tomto bode bol zhrnutý materiál ktorý bol dnešný deň prerokovaný na tomto OZ o ktorom sa 

nehlasovalo z dôvodu hlasovania pri každom bode jednania a uznesenie je spracované ako 

samostatné tlačivo ku každému bodu samostatne. 

14. Záver 

     V tomto bode sa starosta, Ing. Peter  S e k e r á k ,  poďakoval poslancom OZ obce za korektné 

a prínosné dnešné rokovanie  

 

    Overovatelia zápisnice  

 

 

 

 

 

 

 


